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 Det er en fornøjelse at se, hvordan 
BASE Erhverv har udviklet sig gennem de 

seneste 20 år. Fra den første spæde start med en 
årsomsætning på omkring 3,5 mio. kr. og frem til i 
dag, hvor omsætningen har rundet 600 mio. kr. 
årligt. Og hvert eneste år har BASE Erhverv haft
overskud.
Vi kan ikke tegne en lige linje fra dengang til nu. 
Men vi kan med stolthed sige, at BASE’rne har 
formået at styre sikkert igen-
nem både efterdønningerne af
en finanskrise, corona, krig og
alt det andet, de seneste tyve
år har budt på. Det dygtige
team har realiseret mere end
130 erhvervsbyggerier – logi-
stikcentre, idrætsanlæg, kon-
torer, værksteder og domicil-
er til tiden, til prisen og i en
kvalitet som forventet.
Det er i alle 20 år sket i et tæt
og tillidsfuldt samarbejde med
bygherrer, garantiselskaber, arkitekter, rådgivere og 
underentreprenører. Tillid tager tid. Der er ingen 
genveje til tillid, og de bedste projekter står altid på 
et fundament af tillid mellem byggeriets involvere-
de parter. Derfor har BASE Erhverv til stadighed 
arbejdet med åbne dialoger om projekternes 
udformning, åbne kalkulationer i beregningen af 
byggeriernes pris, og åben dialog i byggefasen, så 
vi kan finde frem til de bedste løsninger i fællesskab. 
Åbenhed og dialog forudsætter, at vi ved, hvad vi 
taler om. Derfor er BASE Erhverv bygget på et

grundlag af rigtig dygtige medarbejdere, som tilby-
des en af landets bedste arbejdspladser inden for 
byggeriet.
I 2021 blev BASE Erhverv valgt til Danmarks bedste 
arbejdsplads i byggeriet. Det kommer heller ikke af 
sig selv. BASE Erhverv har altid prioriteret at skabe 
en arbejdsplads præget af trivsel og social kapital. 
Det skal være godt at gå på arbejde for BASE’rne. 
Når de har det godt og trives, går de gerne en 

ekstra mil og hjælper en 
kollega, når det er nødven-
digt. Og det er det nogle 
gange.
Vi ser BASE Erhvervs 20 års 
historie som en stor styrke, 
og vi er imponerede over 
det dygtige og engagerede 
team, som Klaus Rønslev 
har samlet, og hvad I for-
mår. Vi forstår sådan set 
godt, hvorfor mange har 
tillid og loyalitet til jer.

Det handler i høj grad om at levere erhvervsbygge-
ri til tiden, til prisen og i den forventede kvalitet. Og 
det handler om at fortsætte og forfine jeres niche: 
erhvervsbyggeri. Det gør jer hele tiden dygtigere og 
er med til at fastholde tilliden til og troen på jer.

Vi var med til at sætte jer i gang. Og vi ikke bare 
tror. Vi ved, at I er klar til at tage 20 år mere.

Tillykke med fødselsdagen!

 I de 20 år vi i BASE Erhverv har bygget 
lagre, logistikcentre, idrætsanlæg, kontorer 

og domiciler, er der i samme periode sket store 
fundamentale og blivende forandringer i kravene 
til, hvad der opfattes som godt erhvervsbyggeri. 
Det handler om, at byerne fortættes, så projekter 
skal bygges højt og i midtbyen. Og om at byggeri-
erne skal være klimavenlige og lægge vægt på det 
miljømæssige aspekt. For det tredje skal kommen-
de erhvervsbyggeri tilgodese, at flere og flere aldrig 
kommer til at bruge det, men i stedet vælger at 
arbejde hjemmefra.
BASE Erhverv er en aktiv medspiller i den udvikling 
uden at gå på kompromis med vores grundlæg-
gende holdning: At vi vil bygge, som var det til os 
selv.
Fremtidens udfordringer kræver nye kompetencer 
og erfaringer, og som styringsentreprenør har vi 
mulighed for at hente de bedste samarbejdspart-

nere ind til de enkelte opgaver. Med tyve års byg-
gefaglig knowhow i rygsækken kan vi stille de rig-
tige spørgsmål og indgå de rigtige partnerskaber. 
Gode eksempler på, hvordan vi lykkes, er fx 
Systematics 14 etager med 800 arbejdspladser, 
som blev afleveret til tiden, prisen og som forventet. 
Eller Normals nye 78.000 kvadratmeter store logi-
stikcenter. Det er et klimavenligt DGNB Guld byg-
geri med solceller, der leverer strøm til de eldrevne 
gaffeltrucks. Desuden er taget beklædt med folie 
som gør det muligt at kanalisere regnvandet direk-
te ud i en nærliggende å, mens parkeringspladsen 
udstyres med 112 ladestandere.
Med tyve års resultater, metoder viden og erfaring 
kommer vi i fremtiden til at bygge erhvervsbygge-
rier som er høje, grønne og velfungerende for med-
arbejdere, som i højere grad arbejder hjemme. 
Fremtiden tegner lys.

FREMTIDENS 
 ERHVERVSBYGGERI 
ER HØJT, TÆT OG 
 KLIMAVENLIGT
Af Klaus Rønslev adm. dir. BASE Erhverv

 Tillid tager tid. 
Der er ingen genveje til 
tillid, og de bedste 
projekter står altid på et 
fundament af tillid mellem 
byggeriets involverede 
parter.  

Når man kigger på de kommende års erhvervsbyggeri, er det ikke en krystal-
kugle, men et Kinderæg, man bør kigge i. Der er nemlig tre ting, som er funda-
mentale: Der skal bygges i højden, klimavenligt og for færre medarbejdere.

 Vi bygger, som var 
det til os selv 

Klaus Rønslev

Normal Logistikpark, Hedensted

Hovedkontoret på Erhvervsbyvej i Horsens
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